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PURSUING GERMAN AND JAPANESE QUALITY 
TO SHAPE A NATIONAL BRAND.
追求德日品质 塑造民族品牌
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The Guowang Group, founded in 1993, is a professional manufacturer of post-press 
equipment in China that integrates research and development, design, production, sales, 
and services. After more than 30 years of development, it now has a modern standard 
factory with an area of nearly 120,000 square meters and a construction area of over 
200,000 square meters.And has sales and after-sales service outlets worldwide.provid-
ing customers with high-quality and efficient pre-sales and after-sales services on time.

Only by constantly surpassing to win more expectations. The company implements the 
7S on-site management mode according to the standards and framework of top 
international companies. It has introduced more than 50 international advanced 
large-scale machining centers, including high-precision machining equipment such as 
Mitsubishi, Toshiba, Mazak, Okuma, Staubli, PAMA, and Mandelli from Japan, 
Switzerland, and Italy. At the same time, the company has introduced the Swiss Hexagon 
three-coordinate measuring instrument. With its persistent pursuit of product precision 
and quality, the strong machining cluster is a firm guarantee for your equipment quality.

The Guowang Group has obtained ISO9001 quality management system certification, 
and its main products have passed the EU CE and German TUV certification. The company 
gathers global advantageous resources, integrates international cutting-edge technolo-
gy, and strives to create a new generation of post-press equipment with intelligent, 
high-precision, high-efficiency, and high-quality requirements. It redefines the value of 
post-press equipment and gives users strong market competitiveness, creating 
maximum benefits for customers.

中国·国望集团始创于1993年，是一家集研发、设计、生产、销售、

服务为一体的中国印后设备专业制造商。经30多年发展积累，现有占地

面积近12万平方，建筑面积超20万平方的现代化标准工厂。并在全球

设有销售、售后服务网点。准时为客户提供优质快捷的售前售后服务。 

不断超越，才能赢得更多期待。公司按照国际顶尖企业的标准及架构，

执行7S现场管理模式。公司引进50多台国际先进的大型加工中心，有

日本三菱、东芝、马扎克、大隈、瑞士斯达拉格、意大利帕玛、曼德利

等高精度加工设备，同时引进瑞士海克斯康三坐标检测仪，只因对产品

精度和品质的执着追求，强大的加工集群是您设备品质的坚定保证。

国望集团通过ISO9001质量管理体系认证，主要产品均已通过欧盟CE

以及德国TUV认证，汇集全球优势资源，融合国际前沿技术，精益求精

全力打造新一代印后设备，以智能化、高精度、高效率、高品质的要

求，重新定义印后装备价值，赋予用户强大的市场竞争力，为客户创造

最大利益。

Guowang's products include high-quality post-printing equipment such as fully 
Automatic hot stamping machines, Die-cutting machines, Roll slitters, Paper cutters, 
Paper loader, Paper unloader, Lifting machine, and Jogger.

国望产品包括：全自动烫金机、模切机、卷筒分切机
切纸机、取纸机、卸纸机、升降机、闯纸机等高品质印后设备。
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整机功率

气源要求

Total power

Air source

30

bar

98 / 105

150-1000

400-1700

400

±0.1/±0.15

6-8 6-8

D 110 / D 150 / D 170 / D 190 地基安装图 
D 110 / D 150 / D 170 / D 190 INSTALLATION FLOOR PLAN

S 140 / S 170 / S 190 地基安装图 
S 140 / S 170 / S 190  INSTALLATION FLOOR PLAN
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双刀回旋式
Twin knife synchro-fly

上刀回切，下刀固定
Top rotary knife, bottom fixed knife

机器速度表 MACHINE SPEEDOMETER
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